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Zwracam się z pytaniem do Pana Prezydenta czy nie można w jakiś sposób pomóc Zarządowi Zieleni Miejskiej w pracach przy koszeniu trawy,
przycinki drzew i krzewów, żywopłotu, wycinki odrostów z drzew. W TEJ CHWILI KIEROWNICTWO Zarządu Zieleni Miejskiej nie bardzo radzi
sobie z pracami , których jest coraz więcej w naszych dzielnicach . Dlatego bardzo proszę w imieniu Rady dzielnicy Chwałowice o skoszenie
trawy na przeciw budynku przy ul Śląskiej 18b, ul Śląskiej, Radziejowskiej, Przewozowej, 1-Maja wraz z dojazdem do P - 13, Kożdoniów,
Gałczyńskiego, Pukowca, Kupiecka skarpy, boisko za basenem kąpielowym wraz z terenem wokół tego boiska . Proszę o obcięcie żywopłotu
wzdłuż ul Radziejowskiej oraz usunięcie odrostów z drzew przy ulich 1-Maja, Śląska, Gałczyńskiego, A.Stefek . Bardzo proszę o naprawienie
uszkodzonych murków oporowych wzdłuż ul 1-Maja park "GÓRNIK".
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